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Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 .§ (2) bekezdése alapján „Mennyi a 2008 . évi SAPS támogatás?” címmel
írásbeli kérdést kívánok feltenni Gráf József földm űvelésügyi és vidékfejlesztési miniszte r
úrnak.

Tisztelt Miniszter Úr !

A termelők egy része megkapta a 2008-as évi SAPS támogatást . A falugazdászok is utasítást kaptak a
támogatás kiszámításának módjára . A támogatás alapja a vonatkozó rendelet szerint 132,83 €/ hektár ,
ami 242,83 Ft/E árfolyammal 32 .255,11 Ft/hektár támogatást jelent.

A 2004-es csatlakozási szerződésben foglaltakból kiindulva a SAPS támogatásnak el kellene érnie a
régi tagországok gazdálkodóinak 50 %-os támogatottsági szintjét, ami 150 €/ha összegnek felel meg .

n Kérdezem tehát Miniszter Urat a támogatás ilyen mérték ű csökkentésének mi az oka, minek
alapján állapították meg ezt az összeget, ugyanis sem az MVH-nál, sem a falugazdászok ne m
rendelkeznek arról információval, hogy ez az összeg mit takar?

n Kérdezem továbbá, hogy mi indokolja ezt a feltűnően alacsony Ft-euró árfolyamot?

Várom válaszát .

Budapest, 2009 . január 9 .
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